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（周三节目片头 ）
English time：
【A】:give you pleasure，supply your information。 I am A
【B】：improve your language，enrich your literary accomplishment。I am B
【A,B】：Here comes our English bar, 
          welcome to our program。

FIRST PART 
You may not have a chance to travel around the world, you may not have a chance to follow the pace of the fashion, and you may not have a chance to explore all the wonders. Here, slow down and keep your ears on us. The first part,english songs to recommend.
A：今天为大家推荐的是最近风靡全球的电影《爱乐之城》中的插曲《city of stars》，此曲由该剧的男女主演瑞恩·高斯林和艾玛·斯通录唱，一经播出便斩获好莱坞音乐传媒和美国电影电视金球奖等几大奖项。There’s so much that I can’t see.世间有太多的不明了，多少我们努力抓住的事在不知不知觉中悄悄地失去。影片用浪漫而朴实的剪辑描绘两个相爱却因为种种矛盾无法在一起的故事。为梦想的执着我们热泪盈眶，为现实的妥协而又心痛不已。

SECOND PART
Act in role, act in life. Get yourselves into learning actions. Here comes our second part, Action English. 
A:各位同学大家好，English bar在新学期如约而至了，我是大家的老朋友**。
B:我是christing
A:有句话说的好，Live a more than desultory life;open arms to poems and distant lands. 今天的English bar为大家介绍一下全球几个物美价廉的旅游胜地吧。
B: Nepal remains a fabulous choice for budget-conscious travelers, whether it's the country's world-famous trekking routes or the wildlife in the southern region. Travel costs per day are as low as $50 on average.
A: 对于精打细算的旅客来说，尼泊尔一直是绝佳的好去处。无论是该地区的徒步路线还是南部地区的野外生物，在世界范围内都是赫赫有名。平均每人每天的旅行花费大概只在50美元左右。
B: The best time to visit is between May and January in 2017. Be a part of an amazing experience, visiting architecturally and culturally rich heritage sites in Kathmandu Valley, the country's political and cultural hub, and Royal Chitwan National Park in the south, the habitat of rare animals like the one-horned rhino and Bengal tiger.
A: 尼泊尔的最佳旅行时间在今年的1月份到5月份。届时一定要去该国的加德满都谷底，该地区是尼泊尔的政治文化中心，同时也是世界遗产的集中地区，建筑风格多种多样，文化气息十分浓郁。此外，南部地区的奇旺国家公园也是必去之地，许多诸如印度犀牛和孟加拉虎等罕见野生动物都聚居在此地。
B:介绍的第二个地方则位于非洲西南部——纳米比亚。
A: For a few years, Namibia's dollar has been depreciating against many currencies, providing affordable opportunities for travel. The best-priced flights generally avoid South African and European school-holiday times, especially late December and January.
B: 纳米比亚的货币几年来一直对许多其他货币贬值，为其他国家的旅客前来旅游提供了便利条件。最便宜的航班一般会避开南非和欧洲学校的放假时间，尤其是十二月末和一月份。
A: Porto is nearly synonymous to port wine, and also its rich history. The city's historic center and the Alto Douro Wine Region have been listed as UNESCO World Heritage Sites.
B: 波尔图基本与波特酒同义，并同样具有悠久的历史。该城市的历史城区和葡萄酒产区上杜罗已被联合国教科文组织列入世界遗产名录。
A: It also has a lot of inexpensive museums, cheap vintage trams and beautiful pebbly beaches. Day trips to vineyards are easy to arrange.
B: 波尔图还有一系列较平民的博物馆、廉价的老式有轨电车和迷人的卵石海滩。葡萄园一日游这类短途旅行也非常便于安排。
A:第四个要说的是意大利的威尼斯，Venice has long been hailed as one of the most romantic cities in the world, a must-visit lagoon city on many people's travel lists.
B: 威尼斯被普遍认为是世界上最浪漫的城市之一，也是许多游客必来的水上城市。
A: Founded in the 5th century and covering 118 small islands, the Northeast Italian city is famed for its water views, architecture and artwork.
B: 威尼斯位于意大利东北部，约建成于公元5世纪，由118个小岛组成，凭借其迷人的水上景观、多样的建筑风格和琳琅满目的艺术品而闻名于世。
A:今天就主要为大家介绍这四个性价比极高的国外胜地，希望今天的English bar为大家带来快乐。

 THIRD PART 
Touch your soul, comfort your heart. Relax your body, open your mind.Welcome to our last part, English corner。
 Live a more than desultory life;open arms to poems and distant lands."   In me the tiger， sniffs the rose.
生活不止眼前的苟且，还有诗和远方的田野。心有猛虎，细嗅蔷薇。欢迎大家和我们一起欣赏今天的英语美文~ 

He met her at a party. She was outstanding; many guys were after her, but nobody paid any attention to him. After the party, he invited her for coffee. She was surprised. So as not to appear rude, she went along.
他在一次晚会上遇见了她。她很迷人，有很多男孩子追求，但是却没有任何人注意到他。晚会结束后，他请她出去喝咖啡，这让她很吃惊。出于礼貌，她去了。
As they sat in a nice coffee shop, he was too nervous to say anything and she felt uncomfortable. Suddenly, he asked the waiter, "Could you please give me some salt? I'd like to put it in my coffee."
他们坐在一家幽雅的咖啡店里。他紧张得说不出话来，而她也感到很拘束。突然，他叫来服务生，说道：“给我在咖啡里加点盐，好吗?”
They stared at him. He turned red, but when the salt came, he put it in his coffee and drank. Curious, she asked, "Why put salt in the coffee?" He explained, "When I was a little boy, I lived near the sea. I liked playing on the seaside ... I could feel its taste salty, like salty coffee. Now every time I drink it, I think of my childhood and my hometown. I miss it and my parents, who are still there."
她和服务生都看着他。他脸红了，盐端上来了，他往咖啡里放了一些，喝了起来。她好奇地问：“为什么在咖啡里放盐呢?”他解释说：“小时候，我住在海边，喜欢在那里玩耍……海水是咸的，就像这杯咸咖啡。每次喝咖啡时，我就想起了童年和家乡。我怀念这种味道，想念那里的父母亲。”
She was deeply touched. A man who can admit that he's homesick must love his home and care about his family. He must be responsible.
她被深深地感动了。一个有思乡情结的男人一定很爱家，很关心家人。他一定是值得信赖的。
She talked too, about her faraway hometown, her childhood, her family. That was the start to their love story.
于是，她也谈起了遥远的家乡，她的童年和家人。他们的爱情故事就这样拉开了帷幕。
They continued to date. She found that he met all her requirements. He was tolerant, kind, warm and careful. And to think she would have missed the catch if not for the salty coffee!
之后，他们常常约会。她发现他宽容、善良、热情而细心，这些正符合她的标准。她想，若不是那杯咸咖啡，她或许就错过了他。
So they married and lived happily together. And every time she made coffee for him, she put in some salt, the way he liked it.
最后，他们结婚了，幸福地生活在一起。每每给他冲咖啡时，她总会放些盐，因为他喜欢喝咸咖啡。
After 40 years, he passed away and left her a letter which said:
40年后，他去世了，留了一封信给她，信中的内容是这样的：
My dearest, please forgive my life-long lie. Remember the first time we dated? I was so nervous I asked for salt instead of sugar.
亲爱的，请原谅我——有一个谎言，我隐瞒了你整整一生。还记得我们的第一次约会吗?我很紧张，原想要糖，却说成了盐。
It was hard for me to ask for a change, so I just went ahead. I never thought that we would hit it off. Many times, I tried to tell you the truth, but I was afraid that it would ruin everything.
再改过来很难，我只好将错就错。我从未想过要喝咸咖啡。许多次，我都想告诉你真相，但又担心说出来一切会化为泡影。
Sweet heart, I don't exactly like salty coffee. But as it mattered so much to you, I've learnt to enjoy it. Having you with me was my greatest happiness. If I could live a second time, I hope we can be together again, even if it means that I have to drink salty coffee for the rest of my life.
亲爱的，我并不喜欢喝咸咖啡，但你很在乎这个，我已经学着接受它了。与你在一起是我一生最大的幸福。倘若我能重生，我希望还能和你在一起，即使这意味着余生都要喝咸咖啡，我也心甘情愿。
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A：不知不觉。今天的English bar就要跟大家说再见啦，感谢编辑：连成哲，我是主播唐伟，
[bookmark: _GoBack]B：感谢导播顾冬梅，我是主播翟楚婷。欢迎下期节目同一时间我们再见，
合：see you next Wednesday~

